
P ROTOKÓŁ  NR   XIV/2019 

 

z posiedzenia XIV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 listopada 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  08.00 

 

W obradach  XIV/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych (nieobecna Radna Halina Bronka) 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XIV/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XIV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pan Adam Dowgiałło – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury i Promocji Gminy złożył wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. udzielenia dotacji dla Zakonu Franciszkanów  

w Barczewie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaproponowała wprowadzenie tego projektu uchwały w pkt 24. 

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Na obrady sesji Rady Miejskiej przybyła Pani Halina Bronka; 

 

W związku z brakiem dodatkowych wniosków do porządku obrad Radni Rady Miejskiej przyjęli 

następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Informacja Burmistrza Barczewa w sprawie zgłoszonych żądań dotyczących odszkodowań (art. 36 ust. 1-

3 i ust. 5 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym) oraz wydanych decyzjach związanych z 

naliczeniem opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą planu 

zagospodarowania przestrzennego ( art. 37 ust. 6 i 7 ww. ustawy); 

6) Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników; 

7) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie informacji o 

kandydatach na ławników; 

8) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa z Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Barczewie; 

9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy gminy Barczewo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2020 rok; 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/405/14 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 27 

października 2014r. w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw oraz niektórych innych składników wynagrodzenia; 

11) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w 

Barczewie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Barczewie wchodzące w skład Zespołu Szkół w 

Barczewie; 

12) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego  



dla Dorosłych w Barczewie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Barczewie wchodzące 

w skład Zespołu Szkół w Barczewie; 

13) Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok; 

14) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla 

osób bezdomnych lub schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi; 

15) Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz  

od właścicieli nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na której nie zamieszkują mieszkańcy; 

16) Projekt uchwały w sprawie określenie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe,  

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na której nie zamieszkują 

mieszkańcy a powstają odpady komunalne na terenie gminy Barczewo oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

17) Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na 

której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

18) Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Barczewo; 

19) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy 

Barczewo; 

20) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Barczewo oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

21) Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Barczewo“; 

22) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2019-2028; 

23) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

24) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2019 roku na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

25) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

26)  Interpelacje i zapytania Radnych;  

27)  Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

28) Odpowiedzi; 

29) Informacja o aktualnie prowadzonych pracach związanych z pozyskiwaniem środków     

pozabudżetowych 

30) Sprawozdanie Zarządu z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. Z o.o. za 2019 rok; 

31) Sprawy różne i wolne wnioski; 

32) Zamknięcie obrad XIV/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z XIII/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w załączeniu) 

przyjęli protokół z obrad XIII/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

 

 



Do punktu 5 

 

Informację przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik wydziału GNR; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała aby do składu Komisji weszła Pani Katarzyna Białecka – 

kierownik wydziału organizacyjnego, która formalnie będzie  zajmowała się przygotowaniem dokumentacji; 

 

Do pracy w zespole swoją chęć wyraziły: 

- Radna Halina Bronka 

- Radna Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

- Radna Balbina Buras 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XIV(133)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

                    w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(134)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie informacji o kandydatach 

na ławników; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(135)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

     w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa z Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Pani Halina Bronka przekazała, że praca Radnego to nie tylko głosowanie na sesji. Radni w ciągu miesiąca 

pracują w swoich okręgach, pracują w Komisjach gdzie omawiane są projekty uchwał stające na sesjach. W 

związku z obszernym porządkiem obrad Pani Radna złożyła propozycję aby Przewodniczący Komisji,który 

będzie wypowiadał się w imieniu Komisji w sprawie danej uchwały miał nieograniczny czas na 

przedstawienie opinii Komisji. Pozostałym Radnym, w tym również przewodniczącym Komisji, którzy będą 

wyrażali swoje zdanie w sprawie projektów uchwał ustalić czas 3 min na wypowiedź.Ograniczenie nie 

dotyczy Panów Burmistrzów, pracowników merytorycznych czy dyrektorów placówek. Pani Radna prosi o 

inne propozycje i przegłosowanie wniosków; 

 

Pan Piotr Groszkowski stwierdził, że jest to sesja Rady Miejskiej, a nie pracowników czy Pana Burmistrza. 

To Radni powinni mieć nieograniczny czas na dyskusję. Jeśli są zadawane pytania to Pan Radny oczekuje 

krótkich odpowiedzi.  

 



Pani Halina Bronka dodała, że Pan Radny nie zrozumiał jej wypowiedzi. Radni muszą  pytać do tego stopnia, 

aby móc zadecydować co będzie wykonane przez Pana Burmistrza, kierowników wydziałów, dyrektorów 

czy prezesów. To Radni o tym decydują. Pani Radna stwierdziła, że wszystkie sprawy należy przepracować 

na Komisjach. Jest grupa Radnych, którzy pomimo członkostwa w dwóch Komisjach chodzi na obrady 

wszystkich Komisji. Pani Halina Bronka dodała, że jest wiele lat Radną i do tej pory nie słyszała aby Radny 

nie otrzymał od pracownika Urzędu informacji, dokumentacji czy wyjaśnienia zdarzeń. Pani Radna 

przekazała, że nie oczekuje od urzędników jednozdaniowej odpowiedzi, ale wyjaśnienia sprawy. Radni 

powinni przepracowywać na sesji te tematy, który wynikły na świeżo lub nie były wyjaśnione na Komisjach. 

Pani Halina Bronka dodała, że jest to jej zdanie i można się z nim nie zgodzić, w związku z tym prosi o 

przegłosowanie wniosku. 

 

Pan Piotr Groszkowski stwierdził, że zgadza się z Panią Radną, tylko nie podoba mu się fakt ograniczania 

wypowiedzi Radnym. Pytania powinny być zadawane krótko, ale bez ograniczeń do 3 minut. Pan Radny 

przekazał, że nie należy ograniczać czasu, ale zmobilizować Radnych do zadawania pytań z ograniczeniem 

do minimum. 

 

Pani Halina Bronka poinformował, że wnosi o ograniczenie czasu na wypowiedź  do 3 minut; 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła aby pytania Radnych były rzeczowe i zwięzłe. Było dużo czasu w tym 

miesiącu aby zapoznać się ze wszystkimi projektami uchwał dogłębnie; 

 

Wniosek Radnej Haliny Bronka został poddany pod głosowanie. 7 głosami „za“, 4 głosach „przeciw“ i 4 

głosach „wstrzymujących“ wniosek został przyjęty ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

 

Do punktu 9 

 

Pani Halina Bronka przekazała, że program jest przygotowywany przez Panią Annę Gędas od wielu lat. Jest 

on przygotowany poprzez konsultacje z Gminną Radą Pożytku Publicznego. Program jest bardzo obszerny i 

zawiera specjalistyczne sformułowania oparte na prawie. Pani Radna zaproponowała aby nieodczytywać 

programu, a jedynie zadawać pytania do tego programu; 

 

Opinia Komisj Sportu, Kultury i Promocji Gminy – opinia pozytywna; 

 

Pan Adam Dowgiałło dodał, że jeśli będzie taka możliwość to należało by systematycznie w kolejnych 

latach zwiększać środki finansowe na ten cel; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(136)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

 w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy gminy Barczewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2020 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Barbara Szałaj-Borowiec – Dyrektor Miejskiego 

Zespołu Oświaty i Zdrowia; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna  

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(137)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/405/14 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 27 października 2014r. 



w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, a także 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz niektórych innych składników wynagrodzenia; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione Radnym w uzasadnieniu przekazanym w 

materiałach na sesję; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(138)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego w Barczewie w 

czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Barczewie wchodzące w skład Zespołu Szkół w Barczewie; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione Radnym w uzasadnieniu przekazanym w 

materiałach na sesję; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(139)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Barczewie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Barczewie wchodzące w skład 

Zespołu Szkół w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione Radnym w uzasadnieniu przekazanym w 

materiałach na sesję; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(140)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2019 rok; 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Jarosław Złotkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Barczewie; 



 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

 

UCHWAŁA nr XIV(141)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych 

lub schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

 

Do punktu 15 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że w związku z szeregiem projektów uchwał 

dotyczących odpadów komunalnych zaprosiła na dzisiejszą sesję Prezesa Zakładu Gospodarowania 

Odpadami Komunalnymi aby przedstawił Radnym jakie podwyżki planowane są w ZGOK-u. W imieniu 

Prezesa ZGOK wystąpił jego zastępca Pan Michał Lubieniecki; 

 

Pan Michał Lubieniecki przedstawił zebranym materiał, który był prezentowany na zgromadzeniu 

wspólników ZGOK w ubiegłym tygodniu i dotyczy on funkcjonowania ZGOK;  

 

Radni przedyskutowali przedstawione informacje oraz zadali pytanie Panu Prezesowi i otrzymali na nie 

odpowiedzi; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(142)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz od właścicieli nieruchomości na której 

znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, na której nie zamieszkują mieszkańcy; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(143)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie określenie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na której nie zamieszkują mieszkańcy a 

powstają odpady komunalne na terenie gminy Barczewo oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

 



Do punktu 17 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstwiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(144)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz właścicieli nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 18 

 

Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Pan Bartosz Pontus złożył wniosek w imieniu członków Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska aby 

kwotę przedstawioną w projekcie uchwały czyli 169,30 zł zaokrąglićdo kwoty 169,00zł; 

 

Pani Przewodnicząca dodała, że stawka za odpady zbierane w sposób selektywny będzie wynosiła 169,00zł. 

W przypadku nieselektywnej zbiórki odpadów stawka będzie 3-krotnie naliczona i będzie wynosiła 507,00zł; 

 

Złożony wniosek został przegłosowany przez Radnych. Wniosek został jednogłośnie przyjęty (imienny 

wykaz głosowania w załączeniu);  

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(145)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, 

na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 19 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Radny Sebastian Białecki złożył wniosek formalny o wprowadzenie w  §3 pkt 2 projektu uchwały  

zwolnienia w wysokości 2 złotych na jednego mieszkańca zamieszkujących domki jednorodzinne; 

 

Pani Przewodnicząca dodała do wniosku Radnego informację, że projekt uchwały dopuszcza zwolnienia 

z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanej 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady. Stawka zaproponowana w projekcie uchwały 

wynosiła 3,00zł. Odnosząc się do wniosku Radnego Sebastiana Białeckiego Pani Przewodnicząca dodała, że 

na dzień dzisiejszy nie znana jest ilość osób, które będą  te odpady kompostowały. Ciężko jest też 

przewidzieć czy za 5-6 miesięcy nie trzeba będzie ponownie podnieść stawek za odpady dla wszystkich 

mieszkańców, bo okaże się że mieszkańcy deklarujący zbieranie bioodpadów nie będą ich kompostować; 

 

Radni wraz z  Panem Andrzejem Lichockim – kierownikiem wydziału GKIOŚ przedyskutowali sprawę 



dotyczącą ulgi na kompostowanie biodpadów; 

 

Rada Miejska przegłosowała wniosek złożony przez Radnego Sebastiana Białeckiego. 9 głosami „za“ przy 6 

głosach „przeciw“ wniosek został przyjęty ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Następnie Radni przeszli do dyskusji nad ustaleniem opłaty za odpady komunalne zbierane w sposób 

selektywny oraz stawek za niewypełnienie tego obowiązku; 

 

W dyskusji wzięli udział Radni, Burmistrz Barczewa i Prezes Zakładu Usług Komunalnych Pani Beata 

Szewczyk, która to odpowiadała na zadawane przez Radnych pytania; 

 

Radny Bartosz Pontus złożył wniosek aby stawka za selektywne gospodarowanie odpadami komunalnymi  

wynosiła 20,50zł; 

 

Radni wraz z Panem Burmistrzem przedyskutowali złożony wniosek; 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie. 3 głosami „za“, 10 głosami „przeciw“ i 2 głosami 

„wstrzymującymi“ wniosek został odrzucony ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(146)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości stawki tej opłaty od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 20 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(147)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Barczewo oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 

 

Do punktu 21 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Lichocki - kierownik wydziału GKiOŚ; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XIV(148)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie ustalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Barczewo“; 

 

Do punktu 22 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz. Dodatkowo na prośbę 

Pani Przewodniczącej zostały przedstawione wyjaśnienia do pkt 23; 

 



Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 22 i 23; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(149)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2028 

 

Do punktu 23 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(150)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 24 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Radny Adam Dowgiałło; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XIV(151)2019 z dnia 28 listopada 2019 roku 

w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2019 roku na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

 

 

Do punktu 25 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 26 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła interpelacja 

Radnego Piotra Groszkowskiego, odpowiedź na nią została Radnemu przedstawiona. Pan Burmistrz dodał, 

że w dniu dzisiejszym odpowiedź zostanie przekazana na piśmie; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Pan Adam Dowgiałło, Pan Piotr Groszkowski, Pani Maria Sidor, Pani 

Halina Bronka,  

 

Treści zapytań opublikowane są na https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A ( transmisja sesji Rady 

Miejskiej – przedział czasowy  3h:36min:53s.- 3h:38min:30s) 

 

Do punktu 27 

 

Zapytanie złożył Pan Rejnold Human – sołtys Sołectwa Leszno; 

 

Treść zapytania opublikowana jest na https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A ( transmisja sesji 

Rady Miejskiej – przedział czasowy 3h:41min:37s.- 3h:50min:00s) 

 

Do punktu 28 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa udzielił odpowiedzi na zapytania (treści odpowiedzi 

opublikowane są na https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A ( transmisja sesji Rady Miejskiej – 

przedział czasowy 3h:50min:06s – 4h:01min:49s); 

 

https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A
https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A
https://www.youtube.com/watch?v=lsp6XLTrl6A


 

 

Do punktu 29 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Radni otrzymali informację w materiałach na sesję i 

mieli możliwość zapoznania się z tym raportem. Pani Przewodnicząca prosi o zadawanie ewentualnych 

pytań do tej informacji; 

 

Brak pytań do raportu; 

 

Do punktu 30 

 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie przedstawionego sprawozdania, a jedynie 

zadawanie pytań Panu Jackowi Kasprzakowi – Prezesowi Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Barczewie.  

 

Wniosek został przyjęty przez Radnych ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Radni zadali pytania Panu Jackowi Kasprzakowi i otrzymali na nie odpowiedzi; 

 

Do punktu 31 

 

Radni Rady Miejskiej oraz Pan Burmistrz nie zgłosili żadnych spraw w tym punkcie; 

 

Do punktu 32 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

XIV/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 

 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


